

**Alba**Aluminium  
for the worldALUMINIUM BAHRAIN B.S.C.  
CR No. 999**Alba**المنيوم  
للعالمالمنيوم البحرين ش.م.ب.  
سجل تجاري ٩٩٩**Board of Directors Nomination Announcement****To: Bahrain Bourse**

Further to the announcement which Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) has issued on 12 January 2023 for the opening of the election for candidacy of one Board of Director membership for a 3-year term (2023- 2026), today 26 January 2023 will be the deadline to receive the nominations. The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 26 February 2023 (tentative).

**إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة****السادة / بورصة البحرين**

عطفًا على الإعلان الذي أصدرته شركة المنيوم البحرين ش.م.ب. (البا) بتاريخ 12 يناير 2023 عن فتح باب الترشيح لانتخاب عضو مجلس إدارة الشركة لفترة 3 سنوات (2023- 2026)، نود التنويه بأن آخر موعد لاستلام الترشيحات سيكون يوم الخميس الموافق 26 يناير 2023. وستجرى عملية الإقتراع خلال إجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقده بتاريخ 26 فبراير 2023.

<b>Name</b>	<b>Eline Hilal</b>	<b>الإسم</b>
<b>Title</b>	<b>Director – Investor Relations, Insurance and Corporate Secretary</b>	<b>المسمى الوظيفي</b>
<b>Company Seal</b> ختم الشركة	<b>Signature</b> التوقيع	
		